
   

 
 

 
 
 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 
 

 Pracovní skupiny pro programový rámec IROP (vozidla, telematika, dobíjecí stanice)  
a OP Doprava 

 

 
 

Datum konání: 19. 8. 2021 
 
Průběh jednání: 
 

1. Členové pracovní skupiny byli seznámeni s aktuálním stavem přípravy programového období 

2021-2027, tj.  

• s harmonogramem přípravy a schvalování operačních programů; 

• s alokací jak pro operační programy celkem, tak i pro ITI; 

• se stavem přípravy integrované strategie ITI. 

2. Byla zdůrazněna důležitost stavu připravenosti projektů. 

3. Dle přehledu dříve zaslaných projektových záměrů byly prodiskutovány jednotlivé možné 

aktivity IROP 21+ (nízkoemisní a bezemisní vozidla pro veřejnou dopravu, plnící a dobíjecí 

stanice, telematika) a OP D 21+ (Podpora udržitelné multimodální městské mobility).  

4. Zástupci DPmCB, a.s. byli upozorněni, že nejpozději v listopadu 2021 bude statutární město 

požadovat jasné vyjádření k čerpání alokace ITI, probíhá příprava programových rámců 

strategie a pro jejich finalizaci potřebujeme znát reálné záměry, které do programových rámců 

opravdu zařadit. Toto se týká především OP D (projekty trolejbusových tratí a infrastruktury), 

jehož čerpání není vyjasněné, dále i dobíjecích stanic. 

5. Zástupci DPmCB, a.s. sdělili, že mají aktuálně enormní zájem především o projekt „pořízení 

nízkoemisních vozidel“, kde mají vše připraveno pro zadávací řízení a chtěli by začít soutěžit. 

6. Dále skupinu seznámili s dalšími záměry a projektovými plány, a to využití dešťové vody pro 

kropení a čištění komunikací, zalévání (na to se nyní používá pitná voda), projekt Otakar 

(kombinace taxi a veřejné dopravní služby, včetně vlastní aplikace), dále projekt záchytného 

parkoviště u vozovny DP v Horní ulici a projekt zelené střechy. 

7. Po zaslání detailnějších informací pracovníci statutárního města prověří možnost dotačního 

financování (OPŽP, OPTAK, IROP). 

8. Členové pracovní skupiny byli dále vyzváni k podání připomínek k dokumentům, které byly na 

jednání představeny a které zasíláme přílohou tohoto e. mailu (koncepční část integrované 

strategie ITI CB, jednací řád pracovních skupin pro přípravu a realizaci ITI ČBA). 

 

 



   

 
 

 

 

Úkol Odpovědná osoba Termín 

Aktualizovat informace o 

projektových záměrech ITI (v 

zaslaném exc. souboru 

Přehled projektů ITI, Doprava, 

DPmCB 

 

Zástupci DPmCB, a.s. 

 

15. 10. 2021 

Zaslat detaily k projektovým 

plánům (viz bod 6 zápisu)  

 

Zástupci DPmCB, a.s. 

 

15. 10. 2021 

Připomínkovat koncepční část 

integrované strategie a 

jednací řád pracovních skupin 

(viz Připomínkový list)  

Všichni členové pracovní 

skupiny 
15. 10. 2021 

 

 

Další jednání pracovní skupiny proběhne v říjnu 2021, přesné datum a čas bude včas 

oznámeno pozvánkou. 

 

Zapsala: Ing. Marie Krejčová 

      Magistrát města České Budějovice, tel.: 386 803 214, e-mail: krejcovam@c-budejovice.cz 

 

mailto:krejcovam@c-budejovice.cz




   

 
 

 
 
 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 
 

 Pracovní skupiny pro programový rámec IROP (infrastruktura pro cyklistickou dopravu, 
bezpečnost pěší dopravy, parkovací systémy)  

 

 
 

Datum konání: 1. 9. 2021 
 
Průběh jednání: 
 

1. Členové pracovní skupiny byli seznámeni s aktuálním stavem přípravy programového období 

2021-2027, tj.  

• s harmonogramem přípravy a schvalování operačních programů; 

• s alokací jak pro operační programy celkem, tak i pro ITI; 

• se stavem přípravy integrované strategie ITI. 

2. Byl představen návrh hodnotících kritérií, podle kterých se budou hodnotit předložené projekty 

a následně zařazovat do tzv. programových rámců strategie. Tato kritéria zahrnují jak obecné 

požadavky, tak i specifické, které se odvíjejí od konkrétních podporovaných aktivit. Dle 

aktuálního znění operačního dokumentu IROP nepředpokládáme, že by obecná kritéria pro 

hodnocení projektů v oblasti SC 2.1 Multimodální městská mobilita byla odlišná od kritérií 

v minulém programovacím období. Do specifických kritérií je možné ze strany členů pracovní 

skupiny navrhovat případná další kritéria, která by pomohla prioritizovat dílčí projekty 

v případě nedostatečné alokace. 

3. Byl zdůrazněna důležitost stavu připravenosti projektů. 

4. Členové pracovní skupiny byli vyzváni k podání připomínek k dokumentům, které byly na 

jednání představené a které zasíláme přílohou tohoto e. mailu (koncepční část integrované 

strategie ITI CB, návrh výzvy k předkládání projektových záměrů, návrh hodnotících kritérií, 

návrh formuláře pro podání projektových záměrů), v příloze e. mailu je připomínkový list. 

5. Členové pracovní skupiny byli požádáni o vyplnění a zaslání krátké prezentace svého 

projektového záměru, dle vzoru v příloze tohoto e.mailu. a dále o zaslání jména a kontaktu na 

jednu osobu, která bude vystupovat jménem předkladatele projektového záměru. 

 

 

 

 

 

 



   

 
 

 

 

Úkol Odpovědná osoba Termín 

Připomínkovat zaslané 

podklady 

Všichni členové pracovní 

skupiny 

 

24. 9. 2021 

Potvrdit jméno osoby, která se 

bude za obec / organizaci 

účastnit pracovní skupiny  

 

Obce / organizace 

 

24. 9. 2021 

Poslat prezentaci svého 

projektového záměru dle 

zaslané struktury (2-3 slidy) 

 

Obce / organizace 

 

24. 9. 2021 

 

 

Další jednání pracovní skupiny proběhne v říjnu 2021, přesné datum a čas bude včas 

oznámeno pozvánkou. 

 

Zapsala: Ing. Marie Krejčová 

      Magistrát města České Budějovice, tel.: 386 803 214, e-mail: krejcovam@c-budejovice.cz 

 

mailto:krejcovam@c-budejovice.cz






   

 
 

 

 
 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 
 

 Pracovní skupiny pro programový rámec IROP (infrastruktura pro cyklistickou dopravu, 
infrastruktura pro bezpečnou nemotorovou dopravu, multimodální osobní doprava)  

 

 

 
Datum konání: 10. 11. 2021 
 
Průběh jednání: 
 

1. Členové pracovní skupiny byli seznámeni s aktuálním stavem přípravy programového období 

2021-2027, tj.  

• se stavem přípravy a schvalování operačních programů (Programový dokument 

IROP); 

• s návrhem specifických kritérií přijatelnosti pro hodnocení projektů k aktivitám SC 2.1 

IROP; 

• se schválením MPINRAP - metodického pokynu pro využití integrovaných nástrojů a 

regionálních akčních plánů; 

• s předpokládaným vyhlášením prvních výzev ŘO na jaře 2022; 

• s vyhlášením výzev SFDI pro financování cyklostezek a zvýšení bezpečnosti dopravy. 

2. Dále byli členové pracovní skupiny seznámeni s celkovým přehledem alokace a absorpce dle 

jednotlivých aktivit IROP v SC 2.1, pro aktivity této pracovní skupiny jsou relevantní aktivity 

cyklostezky, bezpečnost pěší dopravy, terminály, parkoviště. 

3. Poté byl představen souhrnný přehled evidovaných projektových záměrů v jednotlivých 

aktivitách SC 2.1 IROP, s rozdělením na záměry statutárního města České Budějovice a 

záměry okolních obcí. 

4. Následně pan starosta Ludvík představil projektový záměr obce Štěpánovice - Chodník 

Štěpánovice podél I/34 od ul. Polní - konec obce, a informoval o aktuálním stavu přípravy 

projektu – probíhá příprava na zadávací řízení na zhotovitele; pak paní Vlasáková z Hluboké 

nad Vltavou přestavila záměr Cyklostezka Munice - Zliv (společný projekt obcí Hluboká nad 

Vlt. a Zliv) a informovala o aktuálním stavu přípravy projektu – podaná žádost o SP a 

předpoklad realizace v roce 2023. Dále byly ještě dle zaslané prezentace představeny dva 

projekty městysu Ledenice, Chodník Ohrazeníčko a Chodník Zalinská, zástupce Ledenic se 

jednání nezůčastnil, ale dostatek informací měl pan Vlášek z Nadace Jihočeské cyklostezky. 

5. Následně byli členům pracovní skupiny představen návrh specifických kritérií přijatelnosti pro 

hodnocení projektů k aktivitám SC 2.1 IROP, dle verze z 26.10.2021, ohledně těchto kritérií 

probíhá ještě jednání pracovního týmu IROP a jejich znění zatím není finálně dokončeno. 



   

 
 

6. Poté proběhla diskuse o nastavení programových rámců ITI a integrovaných řešení, která jsou 

nutná k tomu, aby MMR programové rámce schválilo, je nezbytné nastavit provázanost mezi 

jednotlivými projekty v aglomeraci a sestavit tzv. strategický projekt/projekty typu 2 (projekt 

složený), nicméně konkrétní požadavky nejsou stále s MMR vyjednané a nyní nemáme 

všechny informace k tomu, jak bude tyto strategické projekty ŘO posuzovat a schvalovat.  

 

 

Další jednání pracovní skupiny proběhne pravděpodobně v prosinci 2021, přesné datum a 

čas bude včas oznámeny pozvánkou. 

 

 

Zapsala: Ing. Marie Krejčová 

      Magistrát města České Budějovice, tel.: 386 803 214, e-mail: krejcovam@c-budejovice.cz 

 

mailto:krejcovam@c-budejovice.cz




   

 
 

 
 
 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 
 

 Pracovní skupiny pro programový rámec IROP (vozidla, telematika, plnící a dobíjecí stanice)  
a OP Doprava 

 

 
 

Datum konání: 15. 11. 2021 
 
Průběh jednání: 
 

1. Členové pracovní skupiny byli seznámeni s aktuálním stavem přípravy programového období 

2021-2027, tj.  

• se stavem přípravy a schvalování operačních programů (Programový dokument IROP, 

Programový dokument OP Doprava; 

• s návrhem specifických kritérií přijatelnosti pro hodnocení projektů k aktivitám SC 2.1 

IROP 

• se schválením MPINRAP - metodického pokynu pro využití integrovaných nástrojů a 

regionálních akčních plánů 

• s předpokládaným vyhlášením prvních výzev ŘO na jaře 2022 

2. Dále byli členové pracovní skupiny seznámeni s celkovým přehledem alokace a absorpce dle 

jednotlivých aktivit IROP v SC 2.1, pro aktivity DPmČB jsou relevantní aktivity nízkoemisní a 

bezemisní vozidla, plnící a dobíjecí stanice, telematika pro veřejnou dopravu. 

3. Následně byli členům pracovní skupiny představen návrh specifických kritérií přijatelnosti pro 

hodnocení projektů k aktivitám SC 2.1 IROP, ohledně těchto kritérií probíhá ještě jednání 

pracovního týmu IROP a jejich znění zatím není finálně dokončeno. 

4. Dle přehledu aktualizovaných projektových záměrů byly prodiskutovány jednotlivé aktivity 

IROP; nízkoemisní a bezemisní vozidla pro veřejnou dopravu – zástupci DPmČB potvrdili 

záměr pořídit co nejdříve to bude možné bezemisní drážní vozidla (trolejbusy) a tím vyčerpat 

celou alokaci pro danou aktivitu; telematika pro veřejnou dopravu - zástupci DPmČB potvrdili 

zájem realizovat oba předložené záměry a tím vyčerpat celou alokaci pro danou aktivitu, 

vzhledem k nízké alokaci (35,4 mil) se pravděpodobně bude jednat jen o jeden projekt, 

případně bude nutné záměry přepracovat a snížit jejich způsobilé výdaje; plnící a dobíjecí 

stanice – vzhledem k plánu pořídit nové trolejbusy se zástupci DPmČB vyjádřili tak, že v rámci 

této aktivity projekty předkládat nebudou, jedná se o alokaci ve výši 29,189 mil. Kč. Níže 

v úkolech vyplývajících z této pracovní skupiny žádáme DPmČB o písemné vyjádření, že 

v této aktivitě IROP skutečně čerpat nebudou. 



   

 
 

5. Dále byli prodiskutovány dříve předložené projektové záměry v OPD; zástupci DPmČB 

potvrdili, vzhledem k dosavadnímu průběhu schvalování projektů v rámci OPD, nejistotě při 

stanovení způsobilosti výdajů v budoucím OPD a negativnímu stanovisku města Rudolfov 

k projektu vybudování trolejbusové tratě v jejich katastru, odstoupení od všech tří dříve 

předložených projektových záměrů do OPD, jedná se o alokaci ve výši 380,34 mil. Kč. Níže 

v úkolech vyplývajících z této pracovní skupiny žádáme DPmČB o písemné vyjádření, že 

v této aktivitě OPD skutečně čerpat nebudou. 

6. Dále byly opět zmíněny další záměry a projektové plány DPmČB, a to využití dešťové vody 

pro kropení a čištění komunikací, zalévání (na to se nyní používá pitná voda), projektem 

Otakar (kombinace taxi a veřejné dopravní služby, včetně vlastní aplikace), projektem 

osvětlení, dále projektem záchytného parkoviště u vozovny DP v Horní ulici, projektem zelené 

střechy a záměry uplatnitelné do aktivity eGovernment. Zástupci DPmČB byli požádáni o 

zaslání podrobnějších informací, studií atd. k těmto záměrům, po zaslání detailnějších 

informací pracovníci statutárního města prověří možnost dotačního financování (OPŽP, 

OPTAK, IROP, NPO). 

 

Úkol Odpovědná osoba Termín 

Zaslat písemné vyjádření, že není zájem 

předložit projektové záměry a čerpat 

alokaci v aktivitě IROP, SC 2.1, plnící a 

dobíjecí stanice pro veřejnou dopravu 

 

Zástupci DPmCB, a.s. 

 

15. 12. 2021 

Zaslat písemné vyjádření, že není zájem 

předložit projektové záměry a čerpat 

alokaci v aktivitě OPD, SC Podpora 

udržitelné multimodální městské mobility 

 

Zástupci DPmCB, a.s. 

 

15. 12. 2021 

Zaslat podrobnějších informace k dalším 

zmiňovaným záměrům a plánům (viz bod 

6 tohoto zápisu) 

 

Zástupci DPmCB, a.s. 

 

15. 12. 2021 

 

 

Další jednání pracovní skupiny proběhne pravděpodobně v lednu 2022, přesné datum a 

čas bude včas oznámeny pozvánkou. 

 

Zapsala: Ing. Marie Krejčová 

      Magistrát města České Budějovice, tel.: 386 803 214, e-mail: krejcovam@c-budejovice.cz 

 

mailto:krejcovam@c-budejovice.cz



